
 
 

15th June, 2021              Circular No: 20084 
 
Dear Parents/ Guardians, 
 
Home-School Cooperation – Seminar Information (Father’s Parenting) 
 
Fathers play a crucial role in children’s development, but services related to father’s parenting are 
rarely provided in Hong Kong. Regarding the limited resources, Caritas Family Service and 
Diocesan Pastoral Commission for Marriage and the Family are going to hold large-scale online 
seminars consisting of 7 topics on father’s parenting on 19th and 26th June, 2021. You may refer to 
the attached poster for details. If you are interested in the event, please register through the 
following link (http://bit.ly/fatherpodcast) by 18th June, 2021 (Fri). For enquiries, you may contact 
the Caritas by phone at 5431 5413. 
 
Yours faithfully, 

 
Lee Ting Leung 
Principal 
 
Encl.: Poster of the seminar (Chinese Only) 
 
敬啟者：               通告編號：20084 
 

家校合作 —— 「PAPA升 Lv攻略」講座資訊 
 

父親在孩子成長過程中擔當重要角色，然而目前關於父親親職的社會服務卻相對較少。

有見及此，香港明愛家庭服務和教區婚姻與家庭牧民委員會將於 2021年 6月 19日及 6月 26
日舉辦「PAPA升 Lv攻略」大型網上講座，就七個講題分享父親育兒方法。有關講座詳情請
參考附件海報。如 閣下有意參加本活動，可於 2021 年 6 月 18 日（五）前透過以下連結
(http://bit.ly/fatherpodcast)報名。如有疑問，請致電明愛（電話：5431 5413）查詢。 
 

此致 
各家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 
李丁亮  啟 

二○二一年六月十五日 
 
附件：「PAPA升Lv攻略」講座海報 

http://bit.ly/fatherpodcast
http://bit.ly/fatherpodcast


 
 

 


